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PS 110/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Formannskapets behandling av sak 110/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Valg til godkjenning//signering protokoll: Asbjørn Brustad og Gunnar Løvås 

Avstemning: 

Enstemmig  

 

VEDTAK 

 Valg til godkjenning//signering protokoll: Asbjørn Brustad og Gunnar Løvås 

 

PS 111/23 Behandling av høringssaker - oversikt pr. 26.09.23 

Formannskapets behandling av sak 111/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig  

 



VEDTAK 

Levanger kommune gir ikke høring. 

PS 112/23 Oppnevning av representanter til Levanger Ungdomsråd 

Formannskapets behandling av sak 112/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig  

 

INNSTILLING 

Medlemmer og varamedlemmer i Levanger ungdomsråd velges som foreslått i henhold til vedlagte 

oversikt.  

PS 113/23 Opplæringstilbudet i videregående skole i Trøndelag - høringsuttalelse 

fra Levanger 

Formannskapets behandling av sak 113/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag til vedtak: 

En organisatorisk sammenslåing av de to videregående skolene i Levanger og Verdal bør ikke 

gjennomføres før det eventuelt er utredet og fastslått at dette vil gi reelle innsparinger. Det antas å 

være utfordrende med ên felles ledelse for to såpass store skoler. Det vil uansett bli behov for en 

form for stedlig ledelse. Det kan vurderes om et nærmere samarbeid mellom skolene i stedet kan 

bidra til innsparinger. 

Hvis det etter en nærmere utredning fastslås at det vil være lønnsomt økonomisk med en felles 

organisasjon, og det kan bidra til større faglig bredde i tilbudene, kan Levanger kommune støtte en 

slik ordning. 

En forutsetning for at dette skal lykkes er at fylkeskommunen ikke tar ned tilbudet for offentlig 

busstransport mellom Levanger og Verdal. Det kan tvert imot bli behov for å øke dette tilbudet. 

Derfor må fylkeskommunen se tverretatlig på sine tilbud. Vi vet at også transportsektoren har et 

betydelig behov for innsparing i sine budsjetter. Her må skoletransporten skjermes, og trolig økes.  



Levanger kommune vil også generelt bemerke at tilbudet på nærskolen er bestemmende for mange 

15-åringers valg av videregående utdanning.  Arbeidslivets behov for arbeidskraft bør være styrende, 

men motivasjonen og dermed læringen hos eleven ligger alltid i at faget man utdanner seg i er noe 

man er interessert i. 

Levanger kommune er kritisk til at tilbudet på Innherred blir tatt ned og konsentrert. Industrien i 

regionen er ekspansiv, og det er store planer for videre utvidelser. Det fordrer tilgang på mer 

arbeidskraft, spesielt i tekniske fag. Med nedtrapping av tilbudet er man redd for at det minsker 

tilgangen på kompetente lærlinger og derav gode fagarbeidere i de tekniske disiplinene. 

Levanger kommune vil påpeke at man i større grad bør ta i betraktning de kommende 

demografiendringene enn forslaget fra fylkeskommunen tilsier. Befolkningsveksten skjer i søndre del 

av Innherred, tilbudene bør derfor relativt sett økes mest her.  

Så til de konkrete spørsmålene i den generelle delen: 

a.Individuelt tilpassede opplæringsløp: Dette er egnet for fag som har få elever og der behovet for 

kandidater i arbeidslivet er lite, men nødvendig for å opprettholde verdikjeden i bransjen. Det kan 

kompensere for bortfall av studieretninger og klasser når elevkullene går nedover. Men det stiller 

store krav til å følge opp det faglige innholdet i læreplanen både hos skolen og bedriften.  

b. Levanger kommune er skeptisk til organisatorisk sammenslåing. Se argumentasjon overfor.  

c. Fylkeskommunen bør også se de mange som går fra yrkesfag til studieforberedende påbygg som 

en del av de som kvalifiserer seg for høyere utdanning.  

Levanger kommune er sterkt imot forslaget om å fase ut vg1 og vg2 restaurant og matfag ved 

Levanger videregående skole. Behovet for kunnskapsrike folk innen matfaget er stort og 

undersøkelser fra blant andre NAV viser at det er stor etterspørsel etter kokker. Hvis dette tilbudet 

bare skal gis ved Stjørdal eller Steinkjer vgs vil sannsynligvis langt færre ungdommer fra Levanger og 

Verdal velge dette utdanningstilbudet.  

Som en av landets største landbrukskommuner er det viktig å spille på lag med landbruket. 

Restaurantdrift med kvalifiserte ansatte er blitt en viktig tilleggsnæring for mange. Mange av disse 

hentes nettopp fra lokalmiljøet.  

Vi vet også at enkelte ungdommer som står i fare for å droppe ut av skolen søker seg til restaurant og 

matfag. For mange har dette vært det tilbudet som har gitt de trygghet og tro på seg selv. Dersom 

det blir lange avstander mellom skole og hjem, vil dette kunne være et for stort hinder til at de velger 

videre utdanning.  

Levanger kommune vil også foreslå å legge utdanningsløpet med nye læreplaner for voksne i 

kokkefaget til Levanger vgs for å utnytte infrastruktur og lærere fullt ut.  

Tilbudet innen idrettsfag er viktig å beholde. Dette er elever som i liten grad har ordinær 

studiespesialiserende som andrevalg på sin søknad. Derfor vil ikke nedlegging av idrettsfag 

automatisk føre denne søkergruppen over på studiespesialisering. Både Levanger og Verdal vgs har 

tilbud innen idrettsfag. Dette er et viktig rekrutteringsgrunnlag for idrettsstudiene ved Nord 

universitet i Levanger.  

Helse- og oppvekstfag er et fagområde der det vil være stort behov for fagarbeidere i kommunene 

og helsesektoren for øvrig. Levanger kommune er opptatt av å sikre rekrutteringen til disse yrkene. I 



dag tilbyr Levanger kommune omtrent 20 lærlingeplasser for helsefaglærlinger fordelt på første og 

andre år. Akkurat nå har vi 22 inne i lærlingeløp.  

Oppfølging av disse krever ressurser, men tilstrekkelig antall lærlingeplasser er svært viktig for å øke 

rekrutteringen til yrket. Derfor vil Levanger kommune jobbe for å øke antall lærlingeplasser i 

kommunen. Så vurderer vi det også slik at lovendringen som sier at skolen får et større ansvar for å 

følge opp ungdommene fram til fagbrev, kan danne grunnlag for et bedre samarbeid mellom vgs og 

arbeidsgiver for å lette veiledningsansvaret hos arbeidsgiver. Det kan gi enda større rom for å ta inn 

flere lærlinger. I tillegg til lærlinger innen HO-fag tar kommunen for øvrig også inn lærlinger fra andre 

fagfelt samt elever og studenter i praksis.  

En bør for øvrig ikke se entydig på summen av lærlingeplasser opp mot dimensjoneringen på HO-fag. 

Mange av elevene velger dette faget som grunnlag for høyere utdanning. Derfor må det være flere 

elevplasser enn lærlingeplasser i dette fagområdet.  

d. Tilgangen til fleksible studieløp der nettundervisning er en del av pakken er viktig både for å 

ivareta små fagområder, men også for å gi tilbud til de som ikke kan eller vil reise langt for å få det 

studietilbudet som de ønsker seg. Fylkeskommunen kan ved å tilrettelegge for dette også senke 

terskelen for livslang læring.  

På punktene e), f) og g) har Levanger kommune ingen ytterligere kommentarer.  

Så til spørsmålene som gjelder Innherred:  

a. Levanger kommune er skeptisk til organisatorisk sammenslåing av Levanger og Verdal 

videregående skoler. Viser til begrunnelse ovenfor.  

b. Levanger kommune er ikke udelt positiv til å flytte utdanningstilbud fra skoler i regionen til andre 

for å skape større fagmiljø. Dette må veies opp mot 15-åringens behov for å velge nærskolen og bo 

hjemme det første året på vgs. Vi frykter at det blir veldig skjev rekruttering til fagutdanningene hvis 

dette gjennomføres på alle nivå. Det aller viktigste er at vg1 beholdes på nærskolene.  

c. Det må være arbeidslivets behov for arbeidskraft som er styrende for dimensjoneringen av tilbudet 

i videregående skole. Samtidig vet vi at interesse skaper grunnlag for motivasjon og dermed for å 

lykkes i det å gjennomføre videregående skole for en del elever. Det er ikke gitt at å fjerne musikk og 

spisset toppidrett fører til flere elever inn i studiespesialiserende linjer på vgs. Se også argumentasjon 

under punkt c) over. Vår påstand er også at det å redusere på spredningen av yrkesfagene kan gjøre 

det vanskeligere for fylkeskommunen å oppfylle målet i opplæringsloven om at de har ansvar for å 

sørge for at elevene fullfører videregående skole. I dag er det for mange dropouts fra videregående 

skole. Med færre tilbud på nærskolen er det en fare for at motivasjonen går ned hos en del elever 

som ikke finner sitt tilbud.  

d. Et av hovedgrepene fylkesdirektøren gjør i sitt forslag til tilbudsstruktur er å samle industrifagene i 

Verdal og bilfagene i Steinkjer. Levanger kommune er opptatt av å beholde bilfaget ved Verdal vgs. 

Region Levanger og Verdal har en betydelig bilbransje som jobber tett opp mot skolen med 

utplassering av elever som en viktig del for å la elevene bli kjent med arbeidslivet og gjøre dem bedre 

kjent med bransjen. Hvis bilfaget sentraliseres til Steinkjer, vil denne meget gode muligheten for tett 

oppfølging av bransjen med stor sannsynlighet falle bort. Det gjør det vanskeligere for bransjen å 

rekruttere gode kandidater i konkurranse med lignende selskaper i Steinkjer og vil være en klar 

konkurranseulempe for bilklyngen i Verdal.  



Studietilbudet i Salg, service og reiseliv må beholdes på Verdal. Mange elever fra Levanger søker seg 

til denne linjen, og en flytting til Steinkjer medfører så lang reiseveg at det vil redusere rekrutteringen 

til fagfeltet. Vi vet at det er blitt større interesse for disse fagene og utdanningsmulighetene, samt at 

yrkesveier videre også er langt bredere enn vi tidligere har sett.   

e. Det foreslåtte tilbudet til videregående opplæring for voksne støttes i stor grad, bortsett fra at 

tilbudet innen kokkefaget bør legges til Levanger vgs for å styrke og beholde tilbudet innen dette 

fagområdet i Levanger.  

Levanger kommune har ingen kommentarer til punkt f) og g).  

Avstemning: 

Sand sitt forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

Høringsuttalelse: 

En organisatorisk sammenslåing av de to videregående skolene i Levanger og Verdal bør ikke 

gjennomføres før det eventuelt er utredet og fastslått at dette vil gi reelle innsparinger. Det antas å 

være utfordrende med ên felles ledelse for to såpass store skoler. Det vil uansett bli behov for en 

form for stedlig ledelse. Det kan vurderes om et nærmere samarbeid mellom skolene i stedet kan 

bidra til innsparinger. 

Hvis det etter en nærmere utredning fastslås at det vil være lønnsomt økonomisk med en felles 

organisasjon, og det kan bidra til større faglig bredde i tilbudene, kan Levanger kommune støtte en 

slik ordning. 

En forutsetning for at dette skal lykkes er at fylkeskommunen ikke tar ned tilbudet for offentlig 

busstransport mellom Levanger og Verdal. Det kan tvert imot bli behov for å øke dette tilbudet. 

Derfor må fylkeskommunen se tverretatlig på sine tilbud. Vi vet at også transportsektoren har et 

betydelig behov for innsparing i sine budsjetter. Her må skoletransporten skjermes, og trolig økes.  

Levanger kommune vil også generelt bemerke at tilbudet på nærskolen er bestemmende for mange 

15-åringers valg av videregående utdanning.  Arbeidslivets behov for arbeidskraft bør være styrende, 

men motivasjonen og dermed læringen hos eleven ligger alltid i at faget man utdanner seg i er noe 

man er interessert i. 

Levanger kommune er kritisk til at tilbudet på Innherred blir tatt ned og konsentrert. Industrien i 

regionen er ekspansiv, og det er store planer for videre utvidelser. Det fordrer tilgang på mer 

arbeidskraft, spesielt i tekniske fag. Med nedtrapping av tilbudet er man redd for at det minsker 

tilgangen på kompetente lærlinger og derav gode fagarbeidere i de tekniske disiplinene. 

Levanger kommune vil påpeke at man i større grad bør ta i betraktning de kommende 

demografiendringene enn forslaget fra fylkeskommunen tilsier. Befolkningsveksten skjer i søndre del 

av Innherred, tilbudene bør derfor relativt sett økes mest her.  

Så til de konkrete spørsmålene i den generelle delen: 

a.Individuelt tilpassede opplæringsløp: Dette er egnet for fag som har få elever og der behovet for 

kandidater i arbeidslivet er lite, men nødvendig for å opprettholde verdikjeden i bransjen. Det kan 



kompensere for bortfall av studieretninger og klasser når elevkullene går nedover. Men det stiller 

store krav til å følge opp det faglige innholdet i læreplanen både hos skolen og bedriften.  

b. Levanger kommune er skeptisk til organisatorisk sammenslåing. Se argumentasjon overfor.  

c. Fylkeskommunen bør også se de mange som går fra yrkesfag til studieforberedende påbygg som 

en del av de som kvalifiserer seg for høyere utdanning.  

Levanger kommune er sterkt imot forslaget om å fase ut vg1 og vg2 restaurant og matfag ved 

Levanger videregående skole. Behovet for kunnskapsrike folk innen matfaget er stort og 

undersøkelser fra blant andre NAV viser at det er stor etterspørsel etter kokker. Hvis dette tilbudet 

bare skal gis ved Stjørdal eller Steinkjer vgs vil sannsynligvis langt færre ungdommer fra Levanger og 

Verdal velge dette utdanningstilbudet.  

Som en av landets største landbrukskommuner er det viktig å spille på lag med landbruket. 

Restaurantdrift med kvalifiserte ansatte er blitt en viktig tilleggsnæring for mange. Mange av disse 

hentes nettopp fra lokalmiljøet.  

Vi vet også at enkelte ungdommer som står i fare for å droppe ut av skolen søker seg til restaurant og 

matfag. For mange har dette vært det tilbudet som har gitt de trygghet og tro på seg selv. Dersom 

det blir lange avstander mellom skole og hjem, vil dette kunne være et for stort hinder til at de velger 

videre utdanning.  

Levanger kommune vil også foreslå å legge utdanningsløpet med nye læreplaner for voksne i 

kokkefaget til Levanger vgs for å utnytte infrastruktur og lærere fullt ut.  

Tilbudet innen idrettsfag er viktig å beholde. Dette er elever som i liten grad har ordinær 

studiespesialiserende som andrevalg på sin søknad. Derfor vil ikke nedlegging av idrettsfag 

automatisk føre denne søkergruppen over på studiespesialisering. Både Levanger og Verdal vgs har 

tilbud innen idrettsfag. Dette er et viktig rekrutteringsgrunnlag for idrettsstudiene ved Nord 

universitet i Levanger.  

Helse- og oppvekstfag er et fagområde der det vil være stort behov for fagarbeidere i kommunene 

og helsesektoren for øvrig. Levanger kommune er opptatt av å sikre rekrutteringen til disse yrkene. I 

dag tilbyr Levanger kommune omtrent 20 lærlingeplasser for helsefaglærlinger fordelt på første og 

andre år. Akkurat nå har vi 22 inne i lærlingeløp.  

Oppfølging av disse krever ressurser, men tilstrekkelig antall lærlingeplasser er svært viktig for å øke 

rekrutteringen til yrket. Derfor vil Levanger kommune jobbe for å øke antall lærlingeplasser i 

kommunen. Så vurderer vi det også slik at lovendringen som sier at skolen får et større ansvar for å 

følge opp ungdommene fram til fagbrev, kan danne grunnlag for et bedre samarbeid mellom vgs og 

arbeidsgiver for å lette veiledningsansvaret hos arbeidsgiver. Det kan gi enda større rom for å ta inn 

flere lærlinger. I tillegg til lærlinger innen HO-fag tar kommunen for øvrig også inn lærlinger fra andre 

fagfelt samt elever og studenter i praksis.  

En bør for øvrig ikke se entydig på summen av lærlingeplasser opp mot dimensjoneringen på HO-fag. 

Mange av elevene velger dette faget som grunnlag for høyere utdanning. Derfor må det være flere 

elevplasser enn lærlingeplasser i dette fagområdet.  

d. Tilgangen til fleksible studieløp der nettundervisning er en del av pakken er viktig både for å 

ivareta små fagområder, men også for å gi tilbud til de som ikke kan eller vil reise langt for å få det 

studietilbudet som de ønsker seg. Fylkeskommunen kan ved å tilrettelegge for dette også senke 

terskelen for livslang læring.  



På punktene e), f) og g) har Levanger kommune ingen ytterligere kommentarer.  

Så til spørsmålene som gjelder Innherred:  

a. Levanger kommune er skeptisk til organisatorisk sammenslåing av Levanger og Verdal 

videregående skoler. Viser til begrunnelse ovenfor.  

b. Levanger kommune er ikke udelt positiv til å flytte utdanningstilbud fra skoler i regionen til andre 

for å skape større fagmiljø. Dette må veies opp mot 15-åringens behov for å velge nærskolen og bo 

hjemme det første året på vgs. Vi frykter at det blir veldig skjev rekruttering til fagutdanningene hvis 

dette gjennomføres på alle nivå. Det aller viktigste er at vg1 beholdes på nærskolene.  

c. Det må være arbeidslivets behov for arbeidskraft som er styrende for dimensjoneringen av tilbudet 

i videregående skole. Samtidig vet vi at interesse skaper grunnlag for motivasjon og dermed for å 

lykkes i det å gjennomføre videregående skole for en del elever. Det er ikke gitt at å fjerne musikk og 

spisset toppidrett fører til flere elever inn i studiespesialiserende linjer på vgs. Se også argumentasjon 

under punkt c) over. Vår påstand er også at det å redusere på spredningen av yrkesfagene kan gjøre 

det vanskeligere for fylkeskommunen å oppfylle målet i opplæringsloven om at de har ansvar for å 

sørge for at elevene fullfører videregående skole. I dag er det for mange dropouts fra videregående 

skole. Med færre tilbud på nærskolen er det en fare for at motivasjonen går ned hos en del elever 

som ikke finner sitt tilbud.  

d. Et av hovedgrepene fylkesdirektøren gjør i sitt forslag til tilbudsstruktur er å samle industrifagene i 

Verdal og bilfagene i Steinkjer. Levanger kommune er opptatt av å beholde bilfaget ved Verdal vgs. 

Region Levanger og Verdal har en betydelig bilbransje som jobber tett opp mot skolen med 

utplassering av elever som en viktig del for å la elevene bli kjent med arbeidslivet og gjøre dem bedre 

kjent med bransjen. Hvis bilfaget sentraliseres til Steinkjer, vil denne meget gode muligheten for tett 

oppfølging av bransjen med stor sannsynlighet falle bort. Det gjør det vanskeligere for bransjen å 

rekruttere gode kandidater i konkurranse med lignende selskaper i Steinkjer og vil være en klar 

konkurranseulempe for bilklyngen i Verdal.  

Studietilbudet i Salg, service og reiseliv må beholdes på Verdal. Mange elever fra Levanger søker seg 

til denne linjen, og en flytting til Steinkjer medfører så lang reiseveg at det vil redusere rekrutteringen 

til fagfeltet. Vi vet at det er blitt større interesse for disse fagene og utdanningsmulighetene, samt at 

yrkesveier videre også er langt bredere enn vi tidligere har sett.   

e. Det foreslåtte tilbudet til videregående opplæring for voksne støttes i stor grad, bortsett fra at 

tilbudet innen kokkefaget bør legges til Levanger vgs for å styrke og beholde tilbudet innen dette 

fagområdet i Levanger.  

Levanger kommune har ingen kommentarer til punkt f) og g).  

PS 114/23 NOU 2023:17 Nå er det alvor - Totalberedskapskommisjonen - 

høringsuttalelse fra Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 114/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig  

VEDTAK 

Levanger kommune støtter utredningens hovedbudskap; at vi må skape en mer motstandsdyktig og 

utholdende befolkning. Her har kommunene en sentral rolle, som den delen av det offentlige 

systemet som står innbyggeren nærmest. Et så omfattende samfunnsområde, med mange aktører 

som skal koordineres, krever administrative ressurser. Kommunene bør derfor tilføres ressurser slik 

at beredskapslederfunksjonen i kommunen kan styrkes.  

Det norske samfunnet som har høy tillit innbyggerne imellom og høy tillit mellom innbyggerne og det 

offentlige, er et godt utgangspunkt for et solid totalforsvar. 

Det er tre områder Levanger kommune spesielt vil understreke:  

Matproduksjon og matforedling over hele landet 

Det er en økende tendens til at de store kjedene sentraliserer sine hovedlagre og foredlingsbedrifter 

til sentrale områder på Østlandet. Slås disse ut er det en betydelig risiko for at matforsyningen i 

Norge er truet. Å samle foredlingsbedrifter innen grønt og kjøtt på få områder, reduserer muligheten 

til å ta hele landet i bruk for matproduksjon, øker transportbehovet og gjør det vanskeligere å 

gjenbruke restprodukter i bærekraftige prosesser lokalt.  

Kommisjonen peker på hvor viktig det er å ha bosetting i hele landet for å sikre 

samfunnsberedskapen. Matproduksjon er en viktig del av det å skape gode lokalsamfunn. Derfor bør 

man se på hvordan kjedene kan hindres i å sentralisere sin foredling, selv om det medfører økte 

kostnader.  

Et godt eksempel er denne sommeren der Østlandet har hatt både tørke og flom som har ødelagt 

avlinger, mens fra Trøndelag og nordover har det vært helt andre klimatiske forhold som har gitt 

grunnlag for gode avlinger.  

Skape et mer robust samfunn 

Koronapandemien ble en vekker for sivilsamfunnet. Vi hadde ikke nok tilgjengelig verneutstyr til å 

takle en omfattende pandemi. Det oppsto hamstring og tomme butikkhyller for første gang siden 

rasjoneringen av matvarer ble opphevet i 1953. Det avslørte i hvor stor grad Norge har blitt et «just-

in-time»-samfunn. Det kan ikke understrekes mange nok ganger hvor viktig det er å sikre langsiktige 

forsyninger av medisiner, verneutstyr, vann og matvarer i Norge. Et av tiltakene som støttes, er å lage 



en nasjonal langtidsplan for sivil beredskap. Samtidig må beredskapsråd på nasjonalt, regionalt og 

lokalt nivå trekke på frivillig sektor og næringslivet for å skape et mer robust samfunn.  

I dag betaler frivillige organisasjoner for eksempel kommunikasjonsutstyr selv. Skal man styrke 

frivilligheten er et effektivt tiltak å la disse få tilgang på kommunikasjonsutstyr etter statlig standard 

gratis.  

Støtte opp under militær satsing 

Nå ser det ut til at Forsvaret får en mer sentral og større rolle i det norske samfunnet. 

Trusselsituasjonen blir endret med Finland og trolig Sverige som NATO-medlemmer. 

Trondheimsfjorden er utpekt som strategisk viktig landingspunkt for store styrker fra andre NATO-

land som skal beskytte Skandinavia i en trussel-/krigssituasjon. Det fordrer store investeringer i 

infrastruktur i Midt-Norge og Midt-Sverige for å transportere militært utstyr fra havner i Midt-Norge 

til mulige kampområder lengre øst.  

Denne infrastrukturen må også utnyttes i sivilsamfunnet. EU har som mål at 75 prosent av godset 

skal fra veg til bane i løpet av et tiår. I dag går mye av gods som skal til og fra midtre og nordre deler 

av Sverige nord-/sørover i Sverige. Den infrastrukturen som Forsvaret og NATO er nødt til å bygge 

opp i Trondheimsfjorden kan også gi stor sivil nytte hvis vi klarer å dreie godsmengende fra nord/sør 

til en øst/vest-akse. 

Finland får i dag mesteparten av sin import og eksport via båt i Østersjøen. Dette er et sjøområde 

som er meget enkelt for en fiende i øst å stenge for trafikk. Finland har beregnet at det må 2.400 

store vogntog til hver dag for å erstatte den varetransporten som de i dag får sjøveien. Hvis denne 

situasjonen oppstår, er Trondheimsfjorden meget sentral for alternativ transport av varer til og fra 

Finland. En opprustning av jernbane og vegforbindelse over Meråker kan også øke den sivile nytten 

og bygge opp under den militære bruken av tog og veg på denne strekningen.  

For øvrig støtter Levanger kommune kommisjonens forslag.  

PS 115/23 Bruk av utbytte fra NTE 2023 - justering av budsjett 

Formannskapets behandling av sak 115/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Nina Bakken Bye (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 

Udisponert beløp på 478.000 kroner øremerkes utvikling av næringsareal.  



 

Avstemning: 

Bye sitt forslag enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

Udisponert beløp på 478.000 kroner øremerkes utvikling av næringsareal.  

PS 116/23 Tertialrapport 2. tertial 2023 - Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 116/2023 i møte den 04.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet på vegne av Sand og Bye (H) følgende tilleggsforslag: 

Kommunedirektøren bes finne rom for åpning av plassene på Breidablikktunet i 2023. Det bes om at 

dette ses på i sammenheng med midlene vi i dag bruker på overliggere på sykehuset, og 

nødvendigheten av å frigjøre plasser på Staup. Det forutsettes at man får tilgang på kompetent 

personell. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til innstilling enstemmig tiltrådt. 

Sand sitt tilleggsforslag enstemmig tiltrådt.  

INNSTILLING 

1.Tertialrapport for 2. tertial 2023 tas til orientering. 

2.Kommunedirektøren bes om å intensivere arbeidet for å bedre regnskapsresultatet fram mot 

utgangen av året.  

3. Kommunedirektøren bes finne rom for åpning av plassene på Breidablikktunet i 2023. Det bes om 

at dette ses på i sammenheng med midlene vi i dag bruker på overliggere på sykehuset, og 

nødvendigheten av å frigjøre plasser på Staup. Det forutsettes at man får tilgang på kompetent 

personell. 

 


